
 

Presentasjon av mitt kandidatur 

Personalia 

Navn: Mina Jørgensen Bergem 

Alder: 22 (f. 2000) 

Bydel: Oppvokst i bydel Nordstrand, Østensjø og Gamle Oslo, nå bosatt i St. Hanshaugen 

Hvor lenge har du vært medlem av SV: Siden 2015 

  

1. Bakgrunn 

-       Hvilken faglig bakgrunn har du: Studiespesialiserende på Oslo Katedralskole. 

Før min nåværende studie gikk jeg 1 år sykepleie. Har tidligere jobba 1,5 år som 

barista, og i Norges Røde Kors som fundraiser. 

-       Hva gjør du i dag: Går 2. Året på bachelor i barnevern på OsloMet 

  

2. Politisk / Organisatorisk erfaring 

Verv (i utvalg) med kort beskrivelse av noen 

-       Sentralstyremedlem SU, juni. 2020 - juni. 2022 

-       Bla ansvar for sosiale medier, SUs nasjonale valgkamp, og vårkampanjen 

2022. Ledet handlingsprogramkomiteen for SU 2022-2024. 

-       Fylkesleder Oslo SU, feb. 2019 - jun. 2020 

-       Lede fylkesstyret, sørge for jevnlige medlemsmøter, medlemskontakt og 

oppfølging av lokallag. Ukentlige møter i bystyregruppa, samarbeid med 

andre ungdomspartier om budsjett. Mediearbeid og 

representasjonsoppdrag. 

-       LOs ungdomsutvalg i Oslo og Akershus, 2019 - 2020 

-       Lokallagsleder Østkanten SU, feb. 2017 - feb. 2019 

-       Overordnet ansvarlig for styret og dets arbeid, inkludert medlemsmøter, 

regnskap og alle aktiviteter i hele Oslo Øst. 

-       Instruktør i feministisk selvforsvar, 2017 – d.d. 

-       Medlem Oslo SVs representantskap, 2017 – 2020 

-       Representert både Østkanten SU og Oslo SU, jobbet med å forankre og 

formidle SV-ting i SU 

  

3. Politisk engasjement 

 

-       Nevn tre saker du er engasjert i / som du har kompetanse på / kunne tenke 

deg å jobbe med / som blir viktig i valgkampen og inn i neste periode for SV 

1) Et stort, og veldig overordna tema, som er viktig for meg er hvordan det er å være 

barn og ungdom i byen. Fra osloskolen til fritidsklubber, til utenforskap og 

seksualundervisning. Jeg har en stor interesse for barnevern, som jeg også studerer, 

og barn som av ulike grunner faller utenfor. 

 

2) Byutvikling. Når man vedtar og regulerer boliger, parker, vann og natur, er det 

politikk man fysisk ser, selv etter tiår. Hva og hvem prioriterer vi i byen vår? Å 



 

prioritere å ta vare på naturen og havet for framtidige generasjoner, å bygge nok og 

gode nok boliger og gode lokalmiljø er en ting jeg brenner veldig for. Som student ser 

jeg også behovet for et bedre boligmarked, hvor eie er hovedregel, men hvor det er 

mulig å leie en bolig på studiestøtte. 

3) Oslo er det stedet i Norge flest barn vokser opp i fattigdom. Samtidig bor det nesten 

150 miliardærer i byen vår. Samtidig som Oslo er en inkluderende og multikulturell 

by, oppgir 60% med minoritetsbakgrunn at de har blitt diskriminert i møte med 

kommunen det siste året. Kampen mot forskjeller, og at alle skal ha like muligheter 

uavhenig av bakgrunn, økonomi eller kjønn har vært kjernen i SV sia oppstarten, og 

er noe velgere kjenner igjen i all vår politikk. Jeg vil fortsette kampen mot 

forskjellsoslo! 

  

4. Motivasjon 

-       Hva er din motivasjon for nettopp å stå på bystyrelisten? 

-       Oslo SV, bystyregruppa vår og byrådet har gjort en veldig god jobb de siste årene 

for å gjøre Oslo til en grønnere og mer rettferdig by, og jeg er veldig stolt av de 

politiske gjennomslagene partiet har fått. Grunnen til at jeg ønsker å legge inn 

arbeid de neste fire årene, er rett og slett for å gjøre byen jeg er født og oppvokst 

i til et enda bedre sted å bo. Jeg tror at jeg kan gjøre en god jobb for partiet og er 

villig til å legge inn en stor innsats. 

  

5. Arbeidskapasitet 

-       Har du noen tanker rundt din egen arbeidskapasitet? 

-       Jeg tenker selv at jeg har høy arbeidskapasitet. Jeg har de siste 2 årene sittet i 

SUs sentralstyre og brukt ca 20 timer i uka på det, i tillegg til å være 

fulltidsstudent. Det at jeg er student gjør også at jeg har en veldig fleksibel 

hverdag, og i perioder med mye møter og papirer som skal leses har jeg mulighet 

til å prioritere dette opp. Jeg mener selv at jeg også er god til å strukturere og 

prioritere i perioder det er mye å gjøre. 

 


